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1. Projekt 2007 HPIN-le
1.1. Kairi tutvustas Harju Puuetega Inimeste Nõukogule 
esitatavat projekti. Arutati läbi tegevused ning eelarve. 
Vaadati üle vallavalitsuselt taotletud summad 2007. aastaks. 
Jõuti kokkuleppele, et projekt rahastab kahte arenguseminari, 
ühte ekskursiooni ning ühte teabepäeva. 

Kairi teeb projektisse
muudatused sisse.

2. Jõulupidu
2.1.  Keegi meist pole käinud jõulupeo toimumispaika üle 
vaatamas. Meie läheme varem sinna? Nt Elle E. saab sinna 
Rauli autoga?
2.2. Kingituste tegemine üksteisele liikmete poolt – polnud 
just kõige parem idee?
2.3. Kõrvalsaalis on fotonäitus.
2.4. Millised on muusika kasutamise võimalused seal? 
2.5. Tegevus enne ja pärast sööki. Algul tutvumismängud. 
Pärast söömist kinke jagades võiks iga inimene öelda oma 
jõulusoovi iseendale ja teistele. Aastakokkuvõte Agneselt?
2.6. Raul õhtujuhiks?

2.4. Ragnar võib 
organiseerida muusika, kui 
on vaja.
2.6. Agnes räägib Rauliga 
läbi, kas ta on nõus 
õhtujuhiks saama.

3. Juhatuse koosseis – jõulupeol üldkoosolek
3.1. Olemas on 42 liikme avaldus. 
3.2. Kairi: meil toimub pidevalt liiga palju üritusi. Ain: need 
on valikuvõimalused lihtsalt.

3.1. Viinistule kaasa 
liikmeks astumise avalduse 
vormid, et saaksid esitada 
needki, kes pole seda veel 
teinud.
Kairi prindib välja liikme 
avalduse teinute nimekirja.

4. Muud asjakohased teemad
4.1. Tiit V ja Marika K soovivad pidada oma sünnipäevi koos 
Karaskil olnud seltskonnaga + Ain (11 inimest) kolmapäeval, 
22. detsembril 16.00 Almakeskuses.
4.2. Logokonkurss? Nt 01.03.2007 võiks olla esitamise 
tähtaeg ja mingi rahasumma võiks olla võitjale.
4.3. Töötus. Vallas tegeletakse töötuse teemaga (Küllike 
Enok). Tuleks tegelda seal ka puuetega inimeste töötusega. 
Kas tegelevad? Milline on nende töösüsteem? Neil on 
ülevaade vabadest töökohtadest? 

Ettepanekud meie poolt.

Kairi Rohtmets


